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Ranst, 18 april 2018   Aan de Voorzitter van de gemeenteraad   aan de Gemeentesecretaris  Gustaaf Peetersstraat 7   2520 Ranst   Mevrouw, Mijnheer,    Graag had N-VA volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 23/04/2018   Paddentunnels Knodbaan Interpellatie door Johan De Ryck:  Toelichtende nota:  Tijdens de gemeenteraad van 18 december hebben wij gevraagd om bij de heraanleg van de Knodbaan paddentunnels te voorzien. De schepen van openbare werken antwoordde dat hij deze boodschap zal overmaken aan de ontwerper. Sinds 2011 wordt er jaarlijks een paddenoverzet-actie georganiseerd door de Milieuraad.  Het gemeentebestuur heeft steeds logistieke steun verleend.  Meerdere malen werd er gevraagd om de Knodbaan gedurende de paddentrek af te sluiten voor het doorgaand verkeer of om gedurende deze periode een snelheidsbeperking van 30 km per uur in te voeren. Telkens werd er gemeld dat dit niet kon en dat er enkel signalisatie kon voorzien worden en een snelheidsbeperking van 50 km per uur.   Onze vragen:   1.  Hoe komt het dat er bij de opmaak van de plannen geen rekening werd gehouden met het feit dat er reeds acht jaar een paddenoverzet actie doorgaat in de Knodbaan? 2.  Waarom gaat het college niet in op de vraag van de Milieuraad om paddentunnels te voorzien in de Knodbaan?  


